



## 波士頓半導體設備校準實驗室取得 ISO 17025 認證

*這項認證讓客戶對 BSE 校正的設備抱有絕對信心*

麻州比爾里卡 - 2022 年 1 月 5 日 - 全球半導體測試機組自動化公司 [波士頓半導體設備公司](#) (BSE) 今天宣佈，公司位於馬來西亞檳城的校準實驗室已通過其 ISO / IEC 17025 : 2017 的審查。今後在履行 ISO/IEC 17025 要求的前提下，可確保校準實驗室滿足技術能力和管理系統的要求，使其能夠持續提供技術上有效的測試結果和校準。

BSE 校準實驗室經理 Kok Cheong Chong 表示：「BSE 的校準實驗室於 2006 年首次取得 ISO 17025 認證。ISO/IEC 17025 是測試和量測儀器領域中唯一最重要的國際公認標準，而 BSE 持續不斷地滿足 ISO/IEC 17025 的高標準要求，這讓 BSE 的客戶都知道他們的儀器已經過妥善校準，並且可仰賴儀器對他們的產品精準的測量。」

波士頓半導體設備的校準實驗室是 BSE 測試機台服務解決方案的一部分。BSE 為各種機型的 ATE 提供電子維修、備品、升級和現場技術服務。BSE 的服務解決方案可協助半導體製造商和 OSAT 保持其測試設備的運行。BSE 的自動化產品自動分類機和客製自動化已獲得世界各地的公司採用，用以提升半導體測試生產力。

### 關於波士頓半導體設備

波士頓半導體設備有限責任公司為全球半導體製造商和 OSAT 提供測試自動化解決方案和測試機組服務。我們的解決方案可滿足客戶對產品和服務的要求，以保持半導體測試機組的正常運行。我們幫助客戶降低設備成本並延長設備正常運行時間。欲了解更多資訊，請瀏覽公司網頁 [www.bostonsemiequipment.com](http://www.bostonsemiequipment.com)。

###

公司聯絡人  
Kevin Brennan  
波士頓半導體設備公司  
[kevin.brennan@bsegroup.com](mailto:kevin.brennan@bsegroup.com)  
電話：+1 781 273 0090

媒體聯絡人  
Amy Smith  
Kiterocket  
[asmith@kiterocket.com](mailto:asmith@kiterocket.com)  
電話：+1 401 369 9266

## **Boston Semi Equipment Calibration Operations Receives ISO 17025 Certification**

*Certification provides customers with absolute confidence in equipment calibrated by BSE*

BILLERICA, Mass. – Jan. 5, 2022 – [Boston Semi Equipment](#) (BSE), a global semiconductor test cell automation company, announced today that its Penang, Malaysia calibration operation has passed its ISO/IEC 17025:2017 compliance audit. Fulfilment of the requirements of ISO/IEC 17025 ensures the calibration laboratory meets both the technical competence and management system requirements necessary for it to consistently deliver technically valid test results and calibrations.

“BSE’s calibration lab was first ISO 17025 accredited in 2006,” stated Kok Cheong Chong, BSE’s calibration manager. “We have continued to meet the high standards required by ISO/IEC 17025, the single-most important internationally accepted standard for test and measurement products. BSE’s customers know their instruments are properly calibrated and can be relied upon for accurate measurements of their products.”

Boston Semi Equipment’s calibration laboratory is part of BSE’s test cell services solutions. BSE provides electronics repair, spares, upgrades and field service for a wide range of ATE models. BSE’s service solutions help semiconductor manufacturers and OSATs maintain the operation of their test equipment. BSE’s automation products—test handlers and custom automation—are used by companies worldwide to improve the productivity of semiconductor testing.

### **About Boston Semi Equipment**

Boston Semi Equipment LLC provides test automation solutions and test cell services to semiconductor manufacturers and OSATs worldwide. Our solutions address customer requirements for products and services to keep semiconductor test cells up and running. We help our customers lower equipment costs and increase equipment uptime. Visit [www.bostonsemiequipment.com](http://www.bostonsemiequipment.com) for more information.

# # #

#### **Company Contact**

Kevin Brennan  
Boston Semi Equipment  
[kevin.brennan@bsegroup.com](mailto:kevin.brennan@bsegroup.com)  
Tel: +1 781 273 0090

#### **Media Contact**

Amy Smith  
Kiterocket  
[asmith@kiterocket.com](mailto:asmith@kiterocket.com)  
Tel: +1 401 369 9266